



القاهرة في 11/05/2022

السادة إدارة الإفصاح بالبورصة المصرية،

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة الى اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2022/02/24 وقرارة على قيام الشركة بشراء أسهم خزينة من موارد الشركة لنسبة تبلغ 10% من إجمالي أسهم الشركة بحد أقصى، نود ان نحيط سيادتكم علما باننا قمنا بشراء عدد 5,500,000 سهم خلال جلسة تداول اليوم. نود أيضا أن نحيط سيادتكم بأن أسهم الخزينة لدي الشركة تبلغ الآن 80,759,763 سهم بما يعادل 5% من إجمالي أسهم الشركة المدرجة، وتنوي الشركة استكمال شراء أسهم خزينة بحد أقصى 10%

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

مدير علاقات المستثمرين

حسن فكري



11/05/2022

Dear Disclosure Department – EGX

Reference to the company's Board of Directors meeting dated 24<sup>th</sup> of February 2022 and its decision to approve a share buy-back program, funded by the company's own resources, up to 10% of the company's shares, we would like to inform you that we acquired an amount of 5,500,000 shares during today's session. We would also like to note that our treasury stocks now amount to 80,759,763 shares, constituting 5% of the company's publicly listed shares with the intention to acquire additional treasury shares, up to 10%.

Best Regards,

Executive Director of Corporate Strategy and Business Operations

Hassan Fikry

**Address**  
4 Elsaada street  
10<sup>th</sup> district  
Zahraa Elmaadi - Cairo

**Tel.**  
(+2) 02 23103880  
(+2) 02 23103771

**تليفون**  
(+2) 02 23103880  
(+2) 02 23103771

**العنوان**  
٤ ش السعادة  
المنطقة العاشرة  
زهراء المعادي - القاهرة